	Combining Electronic Outer Space, Abstract Hip-Hop, Shamanic colors and Hypnotic Sounds from the Pacific; A Brand New Sonic Experience Has Emerged Opening Ears And Doors Around The World.
	Сочетая Космическую Электронную Музыку, Абстрактный Хип-хоп, Тихоокеанские Шаманские мотивы и Гипнотические Звуки, Появился Принципиально Новый Звуковой Опыт,  Распахивающий Двери и Завоевывающий Поклонников во Всем Мире.

	World Wide Web – April 25, 2011 Created intentionally for the "Well'Come!" show performed by the Posuë dance company, Melanesia X is the fourth album in a catalog of new and unusual musical forms, from Oxaï Roura a percussionist and vocalist hailing from Brazil now living in France. Oxaï Roura’s very unique music might be described as an outstanding blend of weird electronic sounds, mystical voices and spiritual percussions from various parts of the world. Melanesia X and the “Well'come!" show (music and dance) has been supported and rewarded by the A.D.C.K Nganjila Tjibaou Center, and won the prize "Emergences 2010" in New Caledonia!
	«Всемирная паутина» – 25 апреля 2011 года. 

Написанный специально для шоу "Well'Come!", представленным танцевальной труппой «Позуе» (Posuë), «Melanesia X» - это четвертый альбом в списке новых и необычных музыкальных форм от Оксай Рура (Oxaï Roura), ударника и вокалиста родом из Бразилии, но сейчас проживающем во Франции. Весьма специфическую музыку Оксай Руры можно описать, как выдающееся сочетание таинственных электронных звуков, мистических голосов и сверхъестественных ударных из различных частей мира. «Melanesia X» и шоу “Well'come!" (музыка и танцы) были поддержаны и вознаграждены АРКК
 центром Нгэнджилы Тджибау(Nganjila Tjibaou Center), и выиграли приз " Emergences 2010" в Новой Каледонии!

	Oxaï Roura began to learn the art of drumming at the young age of three
.  Fascinated by the ancient sacred African polyrhythm’
s and chants; he received intense teachings from many of the greatest masters of drums.  A few being: Famoudou Konate, Mamady Keita, and 
Maré Sanogo. Orlando Poleo and Martha Gallaraga taught him Yorouba chants and rhythms on Congas and Batas.
	Оксай Рура начал изучать искусство игры на барабанах в возрасте трех лет. Очарованный древним священным африканским полиритмом и песнопениями, он получил глубокие знания у многих  великих мастеров барабанов. Некоторые из них: Фамуду Конате(Famoudou Konate), Мамади Кита(Mamady Keita) и Маре Санного (Maré Sanogo). Орландо Полео (Orlando Poleo) и Марта Галларага (Martha Gallaraga) преподавали ему песнопения на языке йоруба и ритмы на барабанах конга и бата.

	Immersed in learning the traditional ways while at the same time openly interested in varied music styles and genres like Metal, Reggae, Jazz, and Jazz Fusion, Oxaï Roura created and supported many esteemed groups in the 90’s.  Oxai’s
 utilizes his music as a spiritual tool which assists in the discovery of hidden things within the inner self. His creations are meant to entertain and bless as well promote the spiritual dimensions of human experience.
	Погруженный в изучение музыки традиционными методами, и в то же время увлеченный различными музыкальными стилями и жанрами, такими как металл, регги, джаз и джаз фьюжн, Оксай Рура на протяжении 90-ых создал и поддерживал много уважаемых групп. Оксай использует свою музыку как духовное орудие, которое помогает в обнаружении скрытых возможностей в пределах своего внутреннего мира. Его творения служат для того, чтобы не только развлекать и благословлять, но и возбуждать духовные измерения человеческого опыта.



	Melanesia X is available now through www.artistsforchange.ca and is a reflection of Oxai Roura’s purposeful compositions to use music as a vehicle in making the world a better place.  With intention and purpose there is a solid dub influence on Melanesia X and as with a great musical journey is meant to bring all people together and promote peace for the planet.   
	«Melanesia X» доступен на сайте www.artistsforchange.ca и является отражением содержательных композиций Оксай Руры, который использует музыку в качестве средства для улучшения мира. «Melanesia X», как великое музыкальное путешествие, создавался с твердым намерением примирить всех людей и способствовать миру во всем мире.


	Featured on the artists for change website Melanesia X is thirteen tracks all under five minutes in length and categorized under the Electronic Genre. It was released February sixteenth, two thousand eleven
 and sells for the easy price of six dollars.  Melanesia X is available in digital download only and “Artist For Change” profits are invested in projects initiated by non-profit organizations that specifically benefit the economy, social living, and humanitarian causes.
	Представленный на музыкальном веб-сайте под категорией «Электронный Жанр», в «Melanesia X» входит 13 композиций длинной не более 5 минут каждая. Альбом был выпущен 16 февраля 2011 года и стоит всего 6$. «Melanesia X» доступен только для загрузки, и прибыль с сайта “ Artist For Change” инвестируется в экономические, гуманитарные и социальные проекты, инициируемые некоммерческими организациями.

	With a wide open road ahead Oxai Roura’s dreams include working with new artists in Russia and around the globe.  His focus is on choreographers, film makers and television producers to name a few. 
	С широко открытой дорогой вперед, Оксай Рура мечтает о работе с новыми артистами в России и во всем мире. Он сосредотачивает внимание на хореографах, режиссерах и телепродюсерах.

	Learn more of Oxai Roura’s musical journey at the following links.
	Узнайте побольше о музыкальном путешествии Оксай Рура в нижеследующих ссылках.

	END ####
	КОНЕЦ ####








� Агентство развития культуры Канак





�Either “at the young age” or “at the age of 3’. 


�??? What for?


�What’s this “‘s “? It a present simple, it’s not a possessive case, so you don’t need it here…


�Do you really write dates like that???





